
          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVAVADA DOME 
Reģ.Nr 90009115622., Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501,  

tālrunis +371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 
 

Balvos 

 

 FINANŠU KOMITEJAS SĒDES PROTOKOLS 
 

2023.gada 20.aprīlī                                                                         Nr. 5 

 

Sēde sasaukta plkst. 13:00 

Sēdi atklāj plkst. 13:03 

 

Sēde notiek klātienē Bērzpils ielā 1A, Balvos, LV-4501 (3.stāvā, Sēžu zālē) 

 

Sēdes veids - atklāta 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 

 

Darba kārtībā: 

1. Par Balvu Kultūras un atpūtas centra direktora iecelšanu. 

2. Par Balvu novada pašvaldības aģentūras “SAN-TEX” vidējā termiņa darbības 

stratēģijas 2023.-2025.gadam apstiprināšanu. 

3. Par Balvu novada pašvaldības aģentūras “SAN-TEX” darba plāna 2023.gadam 

apstiprināšanu. 

4. Par nekustamā īpašuma Raiņa iela 47A, Balvos, Balvu novadā atsavināšanu un izsoles 

noteikumu apstiprināšanu. 

5. Par nekustamā īpašuma “Irši”, Šķilbēnu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

atkārtotas izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

6. Par nekustamā īpašuma “Svīres”, Šķilbēnu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

atkārtotas izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

7. Par nekustamā īpašuma “Mērnieki”, Šķilbēnu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

8. Par nekustamā īpašuma Sporta ielā 4, Tilžā, Tilžas pagastā, Balvu novadā atsavināšanu 

un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

9. Par Balvu novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Rosība”, Lazdukalna pagastā, 

Balvu novadā, zemes vienības daļas ar cieta seguma laukumu atkārtotas nomas tiesību 

izsoles organizēšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 
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10. Par Balvu novada pašvaldībai piekrītošā nekustamā īpašuma Pils ielā 9, Viļakā, Balvu 

novadā, zemes vienības daļas 1,3064 ha platībā, atkārtotas apbūves nomas tiesības 

izsoles organizēšanu, sākumcenas un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

11. Par Balvu novada pašvaldības nekustamā īpašuma Pils ielā 9, Viļakā, Balvu novadā, 

zemes vienības daļas 2,8617 ha platībā un izbūvju atkārtotas nomas tiesību izsoles 

organizēšanu, sākumcenas un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

12. Par Balvu novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Sola”, Susāju pagastā, Balvu 

novadā, zemes vienības daļas ar cieta seguma laukumu atkārtotas nomas tiesību izsoles 

organizēšanu, sākumcenas un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

13. Par Balvu novada pašvaldības nekustamā īpašuma – nedzīvojamo telpu “Mežvidu 

skola” Solā, Susāju pagastā, Balvu novadā atkārtotas nomas tiesību izsoles 

organizēšanu, sākumcenas un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

14. Par neapbūvētu zemes vienību iznomāšanu un sākuma nomas maksas apstiprināšanu. 

15. Par Balvu novada pašvaldības kustamās mantas – šķeldojamā materiāla Vīksnas 

pagastā un Kupravas pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu. 

16. Par Balvu novada pašvaldības kustamās mantas – šķeldojamā materiāla Tilžas pagastā, 

Balvu novadā atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

17. Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.15, Brīvības ielā 68, Balvos, Balvu novadā 

atsavināšanu un pirkuma līguma slēgšanu. 

18. Par nekustamā īpašuma “Skoliņas”, Rugāju pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

pirkuma līguma slēgšanu. 

19. Par nekustamā īpašuma “Verpuļeva 40”, Balvu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu 

un pirkuma līguma slēgšanu. 

20. Par nedzīvojamo telpu Stacijas ielā 19, Balvos, Balvu novadā nomas tiesību izsoles 

rezultātu apstiprināšanu un nomas līguma slēgšanu. 

21. Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.1 Eržepoles ielā 15, Viļakā, Balvu novadā 

izsoles rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu. 

22. Par nekustamā īpašuma Krasta ielā 1A, Tilža, Tilžas pagastā, Balvu novadā izsoles 

rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu. 

23. Par Balvu novada pašvaldības kustamās mantas – vieglās automašīnas VW SHARAN, 

valsts reģistrācijas numurs FN8658, norakstīšanu. 

24. Par nedzīvojamo telpu Dārza ielā 27, Bērzpilī, Bērzpils pagasts, Balvu novads nomas 

līguma slēgšanu. 

25. Par grozījumu Balvu novada domes 2023.gada 26.janvāra lēmumā “Par valsts vietējā 

autoceļa V463 “Pāliņi-Gailīši” pārņemšanu”. 

26. Par grozījumu Balvu novada domes 2023.gada 26.janvāra lēmumā “Par valsts vietējā 

autoceļa V466 “Balvi-Teteri-Upatnieki” pārņemšanu”. 

27. Par izmaiņām Balvu sadarbības teritorijas civilās aizsardzības komisijas sastāvā. 

28. Par grozījumiem Balvu sadarbības teritorijas Civilās aizsardzības komisijas nolikumā. 

29. Par izmaiņām Mantas novērtēšanas un izsoļu komisijas sastāvā. 
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30. Par Baltinavas Mūzikas un mākslas skolas direktora funkciju deleģēšanu. 

31. Par aizņēmumu prioritāra projekta “Balvu muižas apbūves kompleksa pārbūve 

2.kārta” īstenošanai. 

32. Par aizņēmumu prioritāra projekta “Balvu pilsētas pārvaldes kapacitātes stiprināšana 

pašvaldības autonomo funkciju nodrošināšanai Balvu pilsētas apsaimniekošanā” 

īstenošanai. 

33. Par Balvu Sporta skolas maksas pakalpojumu izcenojumu apstiprināšanu. 

34. Par Balvu novada pašvaldības noteikumu Nr.__/2023 “Par izglītojamo un pedagogu 

apbalvošanu Balvu novadā” apstiprināšanu. 

35. Par Balvu novada pašvaldības projektu realizēšanu un projektu iespējām. 

36. Par iedzīvotāju konsultatīvo padomju izveidi. 

37. Par Balvu pilsētas stadionu ziņojums. 

 

Papildus darba kārtībā: 

 

38. Par Viļakas muzeja maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

39. Par aizņēmumu ERAF finansētā projekta “Baltinavas muzeja ēkas energoefektivitātes 

paaugstināšana” īstenošanai. 

40. Par projekta iesnieguma Nr.4.2.2.0/21/A/016 “Baltinavas muzeja ēkas 

energoefektivitātes paaugstināšana” finansējuma apstiprināšanu. 

41. Par aizņēmumu projekta “Kubulu ciema ielu pārbūve” īstenošanai. 

42. Par šķiroto atkritumu savākšanas laukuma izveidi Balvu pilsētas administratīvajā 

teritorijā. 

43. Par saistošo noteikumu Nr.__/2023 “Grozījumi Balvu novada Domes 2023.gada 

23.marta saistošajos noteikumos Nr.4/2023 „Par Balvu novada pašvaldības 2023.gada 

budžetu” pieņemšanu. 

 

Sēdi vada – Sergejs Maksimovs 

Protokolē – Jūlija Korlaša 

 

Piedalās- 

Komitejas locekļi: deputāts Jānis Vancāns, deputāts Aija Mežale, deputāts Marija Duļbinska, 

deputāts Sandra Kindzule, deputāts Aigars Pušpurs, deputāts Iveta Arelkeviča, deputāts Aldis 

Bukšs (attālināti), deputāts Ruta Cibule, Domes priekšsēdētāja vietniece Sandra Kapteine, deputāts 

Anita Kokoreviča, deputāts Egons Salmanis, deputāts Imants Slišāns 

 

Ieinteresētās personas: 

Izpilddirektore Daina Tutiņa, Attīstības nodaļas vadītājs Aleksandrs Sņegovs,  P/a "SAN - TEX" 

pašvaldības aģentūras direktors Egons Strumpe, izpilddirektora vietnieks attīstības plānošanas un 

nekustamā īpašuma jautājumos Jānis Bubnovs, Balvu Kultūras un atpūtas centra direktora amata 

kandidāte Dita Nipere 

attālināti izmantojot  https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā) galvenā 

ekonomiste Aleksandra Klija, Tehniskās nodaļas vadītājs Andris Zelčs, Rugāju pagasta pārvaldes 

https://us06web.zoom.us/
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vadītāja Arnita Pugača, nekustamā īpašuma speciāliste Arta Ķerģe, projektu vadītāja Arvita 

Voiciša, Iepirkumu nodaļas vadītāja Dace Dzērve, Vīksnas pagasta pārvaldes vadītāja Dzintra 

Pipcāne, projektu vadītājs Gatis Siliņš, Juridiskās nodaļas vadītāja Ilona Blūma. Sabiedrisko 

attiecību nodaļas vadītāja Iluta Jaunžeikare, personāla speciāliste Inese Siliņa, projektu vadītāja 

Irēna Začeva, juriskonsults Iveta Kokoreviča, juriskonsults Ligija Logina, Balvu Muzeja vadītāja 

Iveta Supe, nekustamā īpašuma speciāliste Jana Krilova, komunāliznženieris Jānis Morozovs, 

vecākais juriskonsults Juris Annuškāns, vecākasi sabiedrisko attiecību speciālists Kristiāns Bokta, 

Kancelejas un personāla nodaļas vadītāja vietnieks Mareks Šubenieks, Finanšu plānošanas un 

centralizētās grāmatvedības nodaļas vadītāja Olga Siņica, Viļakas muzeja direktore Rita Gruševa, 

arhivāre Sandra Pundure, projektu vadītāja Santa Šmite, iepirkumu speciāliste Sarmīte Gržibovska, 

sabiedrisko attiecību specciāliste Terēzija Babāne, projektu vadītāja Vineta Zeltkalne, Sociālās 

pārvaldes vadītāja Viktorija Puka, Valsts un pašvaldības vienotā klientu apkalpošanas centra 

vadītāja Lauma Kaļva, Izglītības pārvaldes vadītāja vietniece izglītības kvalitātes jautājumos Inta 

Kaļva, Izglītības pārvaldes izglītības darba speciāliste Terēza Čudarkina 

 

Nepiedalās-  

Komitejas locekļi: deputāti Svetlana Pavlovska, Jānis Trupovnieks  - personīgu iemeslu dēļ 

 

Balsojums par papildus darba kārtības jautājumu iekļaušanu 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Sēdes vadītājs skaidro, ka papildus darba kārtībā ir papildus jautājumi un 

aicina komitejas locekļus tos apstiprināt. Komitejas locekļi apstiprina 

papildus darba kārtību. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: Apstiprināt papildus darba kārtības jautājumus 

 

Balsojums par darba kārtību kopumā 

 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimolvs: 

Aicina apstiprināt darba kārtību kopumā. Komitejas locekļi to apstiprina. 

Sāk izskatīt darba kārtības jautājumus. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: Apstiprināt darba kārtību kopumā 

 

1.§ 

Par Balvu Kultūras un atpūtas centra direktora iecelšanu 

 

Ziņo Daina Tutiņa: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. Sīkāk paskaidro par 

konkursu, tā norisi, rezultātiem. 

Izsaka viedokli Dita 

Nipere: 

Balvu Kultūras un atpūtas centra direktora amata kandidāte prezentē un 

sīkāk paskaidro par savu redzējumu, misiju, vīziju, mērķi. Skaidro par 

misiju- kas esam, vietu, kas vieno un saliedē, vīziju- kurp ejam- veidot 

un attīstīt kultūrvidi, mērķi - ko vēlamies sasniegt, sabiedrībai pieejamo 

kultūras piedāvājumu, aktīvu iedzīvotāju līdzdalību kultūras procesos, 

kultūras mantojuma saglabāšanu un nodošanu nākamajām paaudzēm, 

kultūras centra metodisko darbu, funkcijām, kultūras centra darbības 

organizēšanas struktūru, izaicinājumiem. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Balvu Kultūras un atpūtas centra direktora iecelšanu" 

 

2.§ 

Par Balvu novada pašvaldības aģentūras “SAN-TEX” vidējā termiņa darbības stratēģijas 

2023.-2025.gadam apstiprināšanu 

 

Ziņo Egons Strumpe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. Prezentē Balvu novada 

pašvaldības aģentūras “SAN-TEX” vidējā termiņa darbības stratēģiju 

2023.-2025.gadam. 
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Izsaka viedokli Aigars 

Pušpurs: 

Uzdod jautājumu par aģentūras statusa maiņu uz SIA, kas ir publicēts 

laikrakstā "Vaduguns". 

Izsaka viedokli Egons 

Strumpe: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aigars 

Pušpurs: 

Uzdod jautājumu par budžeta iespējām atjaunot esošo tehnisko bāzi. 

Izsaka viedokli Egons 

Strumpe: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Balvu novada pašvaldības aģentūras “SAN-TEX” vidējā 

termiņa darbības stratēģijas 2023.-2025.gadam 

apstiprināšanu" 

 

3.§ 

Par Balvu novada pašvaldības aģentūras “SAN-TEX” darba plāna 2023.gadam 

apstiprināšanu 

 

Ziņo Egons Strumpe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. Sīkāk paskaidro par Balvu 

novada pašvaldības aģentūras “SAN-TEX” darba plānu 2023.gadam. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Balvu novada pašvaldības aģentūras “SAN-TEX” darba 

plāna 2023.gadam apstiprināšanu" 

 

4.§ 

Par nekustamā īpašuma Raiņa iela 47A, Balvos, Balvu novadā atsavināšanu un izsoles 

noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma Raiņa iela 47A, Balvos, Balvu novadā 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu" 

 

5.§ 

Par nekustamā īpašuma “Irši”, Šķilbēnu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un atkārtotas 

izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma “Irši”, Šķilbēnu pagastā, Balvu novadā 
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atsavināšanu un atkārtotas izsoles noteikumu 

apstiprināšanu" 

 

6.§ 

Par nekustamā īpašuma “Svīres”, Šķilbēnu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

atkārtotas izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma “Svīres”, Šķilbēnu pagastā, Balvu 

novadā atsavināšanu un atkārtotas izsoles noteikumu 

apstiprināšanu" 

 

7.§ 

Par nekustamā īpašuma “Mērnieki”, Šķilbēnu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma “Mērnieki”, Šķilbēnu pagastā, Balvu 

novadā atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu" 

 

8.§ 

Par nekustamā īpašuma Sporta ielā 4, Tilžā, Tilžas pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma Sporta ielā 4, Tilžā, Tilžas pagastā, 

Balvu novadā atsavināšanu un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu" 

 

9.§ 

Par Balvu novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Rosība”, Lazdukalna pagastā, Balvu 

novadā, zemes vienības daļas ar cieta seguma laukumu atkārtotas nomas tiesību izsoles 

organizēšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Balvu novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Rosība”, 

Lazdukalna pagastā, Balvu novadā, zemes vienības daļas ar 

cieta seguma laukumu atkārtotas nomas tiesību izsoles 

organizēšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu" 

 

10.§ 

Par Balvu novada pašvaldībai piekrītošā nekustamā īpašuma Pils ielā 9, Viļakā, Balvu 

novadā, zemes vienības daļas 1,3064 ha platībā, atkārtotas apbūves nomas tiesības izsoles 

organizēšanu, sākumcenas un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Balvu novada pašvaldībai piekrītošā nekustamā īpašuma 

Pils ielā 9, Viļakā, Balvu novadā, zemes vienības daļas 

1,3064 ha platībā, atkārtotas apbūves nomas tiesības izsoles 

organizēšanu, sākumcenas un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu" 

 

11.§ 

Par Balvu novada pašvaldības nekustamā īpašuma Pils ielā 9, Viļakā, Balvu novadā, zemes 

vienības daļas 2,8617 ha platībā un izbūvju atkārtotas nomas tiesību izsoles organizēšanu, 

sākumcenas un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 
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          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Balvu novada pašvaldības nekustamā īpašuma Pils ielā 9, 

Viļakā, Balvu novadā, zemes vienības daļas 2,8617 ha 

platībā un izbūvju atkārtotas nomas tiesību izsoles 

organizēšanu, sākumcenas un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu" 

 

12.§ 

Par Balvu novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Sola”, Susāju pagastā, Balvu novadā, 

zemes vienības daļas ar cieta seguma laukumu atkārtotas nomas tiesību izsoles 

organizēšanu, sākumcenas un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, 

Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Sandra Kindzule - atstāja komitejas sēdi) 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Balvu novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Sola”, 

Susāju pagastā, Balvu novadā, zemes vienības daļas ar cieta 

seguma laukumu atkārtotas nomas tiesību izsoles 

organizēšanu, sākumcenas un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu" 

 

13.§ 

Par Balvu novada pašvaldības nekustamā īpašuma – nedzīvojamo telpu “Mežvidu skola” 

Solā, Susāju pagastā, Balvu novadā atkārtotas nomas tiesību izsoles organizēšanu, 

sākumcenas un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 
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          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, 

Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Sandra Kindzule - atstāja sēdi) 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Balvu novada pašvaldības nekustamā īpašuma – 

nedzīvojamo telpu “Mežvidu skola” Solā, Susāju pagastā, 

Balvu novadā atkārtotas nomas tiesību izsoles 

organizēšanu, sākumcenas un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu" 

 

14.§ 

Par neapbūvētu zemes vienību iznomāšanu un sākuma nomas maksas apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, 

Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Sandra Kindzule - atstāja sēdi) 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

neapbūvētu zemes vienību iznomāšanu un sākuma nomas 

maksas apstiprināšanu" 

 

15.§ 

Par Balvu novada pašvaldības kustamās mantas – šķeldojamā materiāla Vīksnas pagastā 

un Kupravas pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 
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          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, 

Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Sandra Kindzule - atstāja sēdi) 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Balvu novada pašvaldības kustamās mantas – šķeldojamā 

materiāla Vīksnas pagastā un Kupravas pagastā, Balvu 

novadā atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu" 

 

16.§ 

Par Balvu novada pašvaldības kustamās mantas – šķeldojamā materiāla Tilžas pagastā, 

Balvu novadā atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Balvu novada pašvaldības kustamās mantas – šķeldojamā 

materiāla Tilžas pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu" 

 

17.§ 

Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.15, Brīvības ielā 68, Balvos, Balvu novadā 

atsavināšanu un pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 
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          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.15, Brīvības ielā 68, 

Balvos, Balvu novadā atsavināšanu un pirkuma līguma 

slēgšanu" 

 

18.§ 

Par nekustamā īpašuma “Skoliņas”, Rugāju pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma “Skoliņas”, Rugāju pagastā, Balvu 

novadā atsavināšanu un pirkuma līguma slēgšanu" 

 

19.§ 

Par nekustamā īpašuma “Verpuļeva 40”, Balvu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 
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          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma “Verpuļeva 40”, Balvu pagastā, Balvu 

novadā atsavināšanu un pirkuma līguma slēgšanu" 

 

20.§ 

Par nedzīvojamo telpu Stacijas ielā 19, Balvos, Balvu novadā nomas tiesību izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un nomas līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nedzīvojamo telpu Stacijas ielā 19, Balvos, Balvu novadā 

nomas tiesību izsoles rezultātu apstiprināšanu un nomas 

līguma slēgšanu" 

 

21.§ 

Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.1 Eržepoles ielā 15, Viļakā, Balvu novadā izsoles 

rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 
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          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.1 Eržepoles ielā 15, 

Viļakā, Balvu novadā izsoles rezultātu apstiprināšanu un 

pirkuma līguma slēgšanu" 

 

22.§ 

Par nekustamā īpašuma Krasta ielā 1A, Tilža, Tilžas pagastā, Balvu novadā izsoles 

rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Marija Duļbinska, 

Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, 

Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Aigars Pušpurs, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Ruta Cibule - atstāja sēdi) 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma Krasta ielā 1A, Tilža, Tilžas pagastā, 

Balvu novadā izsoles rezultātu apstiprināšanu un pirkuma 

līguma slēgšanu" 

 

23.§ 

Par Balvu novada pašvaldības kustamās mantas – vieglās automašīnas VW SHARAN, 

valsts reģistrācijas numurs FN8658, norakstīšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 
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          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Balvu novada pašvaldības kustamās mantas – vieglās 

automašīnas VW SHARAN, valsts reģistrācijas numurs 

FN8658, norakstīšanu" 

 

24.§ 

Par nedzīvojamo telpu Dārza ielā 27, Bērzpilī, Bērzpils pagasts, Balvu novads nomas 

līguma slēgšanu 

 

Ziņo Terēzija Začeva: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nedzīvojamo telpu Dārza ielā 27, Bērzpilī, Bērzpils pagasts, 

Balvu novads nomas līguma slēgšanu" 

 

25.§ 

Par grozījumu Balvu novada domes 2023.gada 26.janvāra lēmumā “Par valsts vietējā 

autoceļa V463 “Pāliņi-Gailīši” pārņemšanu” 

 

Ziņo Jānis Bubnovs: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 
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Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Aigars Pušpurs) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

grozījumu Balvu novada domes 2023.gada 26.janvāra 

lēmumā “Par valsts vietējā autoceļa V463 “Pāliņi-Gailīši” 

pārņemšanu”" 

 

26.§ 

Par grozījumu Balvu novada domes 2023.gada 26.janvāra lēmumā “Par valsts vietējā 

autoceļa V466 “Balvi-Teteri-Upatnieki” pārņemšanu” 

 

Ziņo Jānis Bubnovs: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Aigars Pušpurs) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

grozījumu Balvu novada domes 2023.gada 26.janvāra 

lēmumā “Par valsts vietējā autoceļa V466 “Balvi-Teteri-

Upatnieki” pārņemšanu”" 
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27.§ 

Par izmaiņām Balvu sadarbības teritorijas civilās aizsardzības komisijas sastāvā 

 

Ziņo Jānis Bubnovs: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. Skaidro, ka informācija par 

pārstāvi no Sarkanā krusta tiks pievienota, kad tā tiks saņemta. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

izmaiņām Balvu sadarbības teritorijas civilās aizsardzības 

komisijas sastāvā" 

 

28.§ 

Par grozījumiem Balvu sadarbības teritorijas Civilās aizsardzības komisijas nolikumā 

 

Ziņo Jānis Bubnovs: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. Skaidro, ka informācija par 

pārstāvi no Sarkanā krusta tiks pievienota, kad tā tiks saņemta. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

grozījumiem Balvu sadarbības teritorijas Civilās 

aizsardzības komisijas nolikumā" 
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29.§ 

Par izmaiņām Mantas novērtēšanas un izsoļu komisijas sastāvā 

 

Ziņo Ilona Blūma: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

izmaiņām Mantas novērtēšanas un izsoļu komisijas 

sastāvā" 

 

30.§ 

Par Baltinavas Mūzikas un mākslas skolas direktora funkciju deleģēšanu 

 

Ziņo Ilona Blūma: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, 

Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, 

Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Aigars Pušpurs, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  

1 (Aldis Bukšs - Nepiedalās balsojumā - atbilstoši likuma 

„Par interešu konflikta novēršanu valsts amatpersonu 

darbībā” 11.panta pirmajai daļai) 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Baltinavas Mūzikas un mākslas skolas direktora funkciju 

deleģēšanu" 
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31.§ 

Par aizņēmumu prioritāra projekta “Balvu muižas apbūves kompleksa pārbūve 2.kārta” 

īstenošanai 

 

Ziņo Olga Siņica: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. Skaidro, ka nepieciešams 

papildināt lēmuma projektu. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Uzdod jautājumu par līdzfinansējumu, vai tas ir paredzēts pašvaldības 

budžetā. 

Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka domes sēdes laikā lēmumprojekts tiks papildināts ar 

nepieciešamo tekstu. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

aizņēmumu prioritāra projekta “Balvu muižas apbūves 

kompleksa pārbūve 2.kārta” īstenošanai" 

 

32.§ 

Par aizņēmumu prioritāra projekta “Balvu pilsētas pārvaldes kapacitātes stiprināšana 

pašvaldības autonomo funkciju nodrošināšanai Balvu pilsētas apsaimniekošanā” 

īstenošanai 

 

Ziņo Olga Siņica: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. Skaidro, ka būs 

nepieciešams papildināt lēmumprojektu. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka domes sēdes laikā lēmumprojekts tiks papildināts ar 

nepieciešamo tekstu. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 



22 
 
          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

aizņēmumu prioritāra projekta “Balvu pilsētas pārvaldes 

kapacitātes stiprināšana pašvaldības autonomo funkciju 

nodrošināšanai Balvu pilsētas apsaimniekošanā” 

īstenošanai" 

 

33.§ 

Par Balvu Sporta skolas maksas pakalpojumu izcenojumu apstiprināšanu. 

 

Ziņo Sandra Būdniece: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka varētu interpretēt punktu attiecībā uz Goda ģimenēm un 

pārskatīt šīs noteiktās cenas. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro par šo Goda ģimenes piedāvājumu. 

Izsaka viedokli 

Ludmila Beļikova: 

Sīkāk paskaidro par piedāvāto piedāvājumu. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Lūdz līdz domes sēdei pārskatīt šī pakalpojuma izmaksas. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Uzdod jautājumu par sporta nometņu izmaksām. 

Izsaka viedokli 

Ludmila Beļikova: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Uzdod jautājumu par baseina renovāciju. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro par konkursu Ģimenēm draudzīga pašvaldība, tā norisi, 

rezultātiem. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina izpilddirektori kopā ar speciālistiem pārskatīt, kā ir iespējams 

veikt šo gradāciju un, ja nepieciešams iesniegt priekšlikumus uz domes 

sēdi. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 
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"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Balvu Sporta skolas maksas pakalpojumu izcenojumu 

apstiprināšanu." 

 

34.§ 

Par Balvu novada pašvaldības noteikumu Nr.__/2023 “Par izglītojamo un pedagogu 

apbalvošanu Balvu novadā” apstiprināšanu 

 

Izsaka viedokli Inese 

Circene: 

Sniedz informāciju par plānoto streiku. Par atcelto tikšanos ar Izglītības 

ministrijas pārstāvjiem. 

Ziņo Terēza Čudarkina: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. Skaido, ka šie noteikumi ir 

prezentēti Izglītības komitejā. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka smalki šie noteikumi ir izskatīti Izglītības komitejā. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Lūdz nedaudz paskaidrot, kas tieši ir mainījies, kas ir būtiskākais, kam 

būtu jāpievērš uzmanība. 

Izsaka viedokli Terēza 

Čudarkina: 

Sīkāk paskaidro par šiem noteikumiem. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. Izsludina pārtraukumu 

plkst.15.25 uz 10 minūtēm. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Balvu novada pašvaldības noteikumu Nr.__/2023 “Par 

izglītojamo un pedagogu apbalvošanu Balvu novadā” 

apstiprināšanu" 
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35.§ 

Par Balvu novada pašvaldības projektu realizēšanu un projektu iespējām 

 

Ziņo Aleksandrs 

Sņegovs: 

Ziņo, prezentē un sīkāk paskaidro par Balvu novada pašvaldības projektu 

realizēšanu un projektu iespējām. Sīkāk skaidro par Balvu Sākumskolu. 

Izsaka viedokli Aigars 

Pušpurs: 

Uzdod jautājumu, ja tiek domāts par zāles pārbūvi, tad būtu nepieciešams 

padomāt trenažieru zālē par atveramo logu. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aigars 

Pušpurs: 

Jautā par siju asajiem stūriem, kas ir atstāti, kāpēc tā ir. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Lūdz uz nākošo sēdi sagatavot informāciju, kāds ir tehniskais risinājums 

šim jautājumam. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Sīkāk paskaidro par Balvu muižu. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Jautā, varbūt ir iespējams paredzēt izstāžu zāles izveidi. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Atbild un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Jautā, cik tālu ir ar 2.stāva koncepciju, kas tieši tur būs paredzēts. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka īsti skaidrs nav, kas paredzēts šajās telpās. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro par šo koncepciju, ka tuvākajā laikā tiks sniegta 

informācija par šo telpu pielietojumiem. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Sīkāk paskaidro par šo koncepciju un telpu pielietojumu. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Sīkāk paskaidro par Balvu Mākslas skolu, Balvu stadionu, 

Nodarbinātības valsts aģentūru, Baltinavas muzeju, Baltinavas tiesas 

namu, Upītes tautas namu,Rekavas vidusskolas darbnīcām, Balvu ielu 

Kubulos, Kubulu ciemata ielām, Bunkura atjaonošanu Stompaku purvā, 

kapitalizācijas projektiem. Skaidro par projektu iespējām, esošo tehnisko 

dokumentāciju, pašvaldību funkciju īstenošanai un pakalpojumu 

sniegšanai nepieciešamo bezemisiju transportlīdzekļu iegādi, papildu 

uzsaukumu, 1.2.1.3.i.Pašvaldību ēku un infrastruktūras uzlabošana, 

veicinot pāreju uz atjaunojamo energoresursu tehnoloģiju izmantošanu 

un uzlabojot energoefektivitāti projekta iesniegšanu. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka vēlētos saņemt detalizētāku informāciju, kā varētu sadalīt pa 

posmiem, lai varētu veikt konkrētus darbus. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā, vai šo finansējumu var izmantot pa daļām. 
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Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Sīkāk paskaidro par šo projektu un paredzamo finansējumu atbalsta 

gadījumā. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Sīkāk skaidro par 3.1.2.3.i 3.1.2.3.i. investīcijas "Ilgstošas sociālās 

aprūpes pakalpojuma noturība un nepārtrauktība: jaunu ģimeniskai videi 

pietuvinātu aprūpes pakalpojumu sniedzēju attīstība pensijas vecuma 

personām" projekta iespējām. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Lūdz Attīstības nodaļas vadītājam aktualizēt vairākus jautājumus, lai 

varētu saprast, vai tas ir nepieciešams. Vai ir augstākas kategorijas 

pakalpojums, kas pienāktos, tad šāds pansionāts arī būtu šis augstākās 

kategorijas pakalpojuma sniedzējs. Kur varētu būt piedāvātā vieta šādai 

celtniecībai un darbaspēka problēma, vai būtu pieejami cilvēki, kas 

varētu nokomplektēt šo iestādi. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Skaidro, ka mulsina izmaksas uz vienu cilvēku, bet ideja kā tāda ir laba, 

ka tas ir diskutējams jautājums. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Sīkāk paskaidro par izmaksām šādā iestādē. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka bija vairāki varianti no pagastu pārvalžu vadītājiem un lūdz 

aktualizēt šo jautājumu par šādas iestādes izbūvi. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Sīkāk skaidro par 4.3.1.3. pasākumu “Sociālo mājokļu atjaunošana vai 

jaunu sociālo mājokļu būvniecība” . 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Sīkāk paskaidro par 5.1.1.2. pasākumu "Pašvaldību un plānošanas 

reģionu kapacitātes uzlabošana", 6.1.1.3 pasākumu „Atbalsts 

uzņēmējdarbībai nepieciešamās publiskās infrastruktūras attīstībai, 

veicinot pāreju uz klimatneitrālu ekonomiku”, 5.1.1.3 pasākumu 

“Publiskās ārtelpas attīstība”, aktuālajiem nākotnes konkursiem, 

potenciālajiem virzieniem. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro par projektu iespējām. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina šo informāciju pieņemt zināšanai. 

 

Nolemj: 
Informāciju par Balvu novada pašvaldības projektu 

realizēšanu un projektu iespējām pieņemt zināšanai. 

 

36.§ 

Par iedzīvotāju konsultatīvo padomju izveidi 

 

Ziņo Ilona Blūma: Ziņo un sīkāk paskaidro par iedzīvotāju konsultatīvo padomju izveidi. 

Prezentē padomes tiesisko regulējumu, padomes funkcijas, padomes 

locekli, padomes vēlētāju, padomes nolikumu, galvenajiem ieguvumiem 

no iedzīvotāju padomēm. Skaidro, ka būtu nepieciešams arī izskatīt 

saistošo noteikumu projektu. 
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Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka ir izstrādāts dokuments un ierosinājums būtu tāds, ka varētu 

iepazīties ar šo dokumentu un iesniegt konkrētus priekšlikumus. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka šo saistošo noteikumu projektu būtu jāizskata komitejas sēdē. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka būtu jāiesniedz konkrēti priekšlikumi un tad, ja būtu iespēja 

pēc domes sēdes izskatīt un pārrunāt. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Vienojas, ka līdz otrdienai uz e-pastu komitejas locekļi var iesniegt 

priekšlikumus un tad pēc domes sēdes tiktu apspriests šis jautājums. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina šo sniegto informāciju pieņemt zināšanai. 

 

Nolemj: 
Informācija par iedzīvotāju konsultatīvo padomju izveidi 

tiek pieņemta zināšanai. 

 

37.§ 

Par Balvu pilsētas stadionu ziņojums 

 

Ziņo Daina Tutiņa: Ziņo un sīkāk paskaidro par Balvu pilsētas stadionu. Sniedz informāciju 

- dienesta ziņojumu par Balvu pilsētas stadiona izbūvi. Komitejas 

loceklis I.Slišāns plkst.17.45 atstāj komitejas sēdi. Skaidro, ja komitejas 

locekļi akceptē, tad noteikti veiks šo būvekspertīzi. 

Izsaka viedokli Aigars 

Pušpurs: 

Jautā, vai kāds no klātesošajiem šobrīd ir bijis aizbraucis un dabā 

apskatījies stadionu. Sīkāk paskaidro, ka ir jādzīvo šodienā, ka tā noteikti 

būs naudas izšķierdēšana šobrīd, ka patreiz šeit visu rakt nebūtu pareizs 

lēmums. Neatbalstīs to, ka stadions tiks atkal izjaukts. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Skaidro, ka ir jāsaprot to, vai tur var rīkot sacensības. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk paskaidro, ka nebūtu tagad jāiegulda tādi lieli līdzekļi, ka varbūt 

mēģināt noriskēt un sarīkot sacensības. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Jautā, vai pašvaldība bija aizliegusi rīkot sacensības un kāpēc tad sporta 

organizatori visu laiku ir satraukti par šī stadiona izmantošanu. Šobrīd 

tiek lemts par to, vai mēs mēģinam tālāk noskaidrot, kur tieši ir pieļautas 

tās kļūdas. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Sīkāk skaidro par iepriekš izteiktajām treneru bažām par stadiona 

izmantošanu. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Atbild uz jautājumiem un sīkāk paskaidro. Šobrīd ir jāsaprot vai veicam 

stadiona rekonstrukciju, vai virzamies tālāk pie tā, lai noskaidrotu, kas ir 

atbildīgs par šo situāciju. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka novirzāmies no primārā uzdevuma, kas bija uzdots dienesta 

ziņojumā. Būtu tikai prieks par to, ka varētu rīkot sacensības, bet tad ir 

īsti jāsaprot, kāpēc vispār bija šis uzsākts, kāpēc tika tērēti tādi līdzekļi 

risinot šo jautājumu. Lai nonāktu līdz gala saskaņojumam, ka šāda 

ekspertīze ir nepieciešama, sākotnēji būtu jāveic cenu aptauja uz šiem 

nepieciešamajiem darbiem. 
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Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sīkāk paskaidro. Jautājums ir par to, vai var ekspluatēt stadionu un 

vienlaicīgi veikt šo ekspertīzi. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka stadionu var izmantot, bet jautājums ir par to, vai jāveic šī 

ekspertīze. Komitejas locekļa A.Bukša priekšlikums būtu noskaidrot, 

kādas būtu izmaksas šiem darbiem. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka daudz variantu nav. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Jānoskaidro par izmaksām. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka jāuzdod šobrīd izpilddirektorei uzdevums noskaidrot, kādas 

būtu izmaksas šīs ekspertīzes veikšanai. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Šobrīd būtu aicinājums veikt cenu aptauju šī uzdevuma veikšanai ar 

termiņu, ka nākošajā komitejas sēdē tiks sniegta informācija un pa to 

laiku stadions varētu tikt izmantots. Komitejas locekļi A.Pušpurs, 

M.Duļbinska atstāj komitejas sēdi. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina šo jautājumu pieņemt zināšanai un uzdot izpiddirektorei D.Tutiņai 

veikt cenu aptauju par būvekspertīzes veikšanu un nākošajā komitejas 

sēdē sniegt informāciju. 

 

Nolemj: 

Informācija par Balvu pilsētas stadionu ziņojums tiek 

pieņemta zināšanai. Uzdot izpiddirektorei D.Tutiņai veikt 

cenu aptauju par būvekspertīzes veikšanu un nākošajā 

komitejas sēdē sniegt informāciju. 

 

38.§ 

Par Viļakas muzeja maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

 

Ziņo Sandra Būdniece: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka izpilddirektore jautā, vai šeit arī nevar pielietot Goda ģimeni 

un iekļaut maksas pakalpojumos. Ja tas būs nepieciešams, tad aicinājums 

iesniegt priekšlikumu par to. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

10 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra 

Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Egons Salmanis, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Viļakas muzeja maksas pakalpojumu cenrāža 

apstiprināšanu." 

 

39.§ 

Par aizņēmumu ERAF finansētā projekta “Baltinavas muzeja ēkas energoefektivitātes 

paaugstināšana” īstenošanai 

 

Ziņo Gatis Siliņš: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Uzdod jautājumus. 

Izsaka viedokli Gatis 

Siliņš: 

Atbild uz jautājumiem un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

10 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra 

Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Egons Salmanis, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

aizņēmumu ERAF finansētā projekta “Baltinavas muzeja 

ēkas energoefektivitātes paaugstināšana” īstenošanai" 

 

40.§ 

Par projekta iesnieguma Nr.4.2.2.0/21/A/016 “Baltinavas muzeja ēkas energoefektivitātes 

paaugstināšana” finansējuma apstiprināšanu 

 

Ziņo Gatis Siliņš: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

10 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra 

Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Egons Salmanis, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

projekta iesnieguma Nr.4.2.2.0/21/A/016 “Baltinavas 

muzeja ēkas energoefektivitātes paaugstināšana” 

finansējuma apstiprināšanu" 

 

41.§ 

Par aizņēmumu projekta “Kubulu ciema ielu pārbūve” īstenošanai 

 

Ziņo Olga Siņica: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

10 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra 

Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Egons Salmanis, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

aizņēmumu projekta “Kubulu ciema ielu pārbūve” 

īstenošanai" 

 

42.§ 

Par šķiroto atkritumu savākšanas laukuma izveidi Balvu pilsētas administratīvajā teritorijā 

 

Ziņo Jānis Bubnovs: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Uzdod jautājumu par eko laukumu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Bubnovs: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

10 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra 

Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Egons Salmanis, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

šķiroto atkritumu savākšanas laukuma izveidi Balvu 

pilsētas administratīvajā teritorijā" 

 

43.§ 

Par saistošo noteikumu Nr.__/2023 “Grozījumi Balvu novada Domes 2023.gada 23.marta 

saistošajos noteikumos Nr.4/2023 „Par Balvu novada pašvaldības 2023.gada budžetu” 

pieņemšanu. 

 

Ziņo Aleksandra Klija: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā par aizņēmumu samazinājumu. 

Izsaka viedokli 

Aleksandra Klija: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaido. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Uzdod jautājumu par labiekārtošanu. 

Izsaka viedokli 

Aleksandra Klija: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

10 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra 

Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Egons Salmanis, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

saistošo noteikumu Nr.__/2023 “Grozījumi Balvu novada 

Domes 2023.gada 23.marta saistošajos noteikumos 

Nr.4/2023 „Par Balvu novada pašvaldības 2023.gada 

budžetu” pieņemšanu." 

 

Sēdi slēdz plkst. 18:43 

 

Sēdi vadīja – 

Komitejas sēdes vadītājs                                                                                     Sergejs Maksimovs 

 

Sēdi protokolēja –  

sēžu protokolu vadītāja                     Jūlija Korlaša 


